



الواحة للدهانات

ALWAHA PAINTS

منذ 1989 Since



طبقاً للمواصفة القياسية رقم (455)
According to the standard number (455)

الدهانات المائية

Waterbase Paints

لاتكس إكسترا

دهان مائي مطفي ناصع البياض للأسطح الخارجية والداخلية

LATEX EXTRA

Water Based Paints for Exterior & interior surface

الوصف
دهان إملشن غير لامع مصنع من أجود أنواع راتنجيات الأكرليك المستحلبة ومطابق للمواصفات القياسية الليبية رقم 455 لسنة 2009
المميزات

- ناصع البياض.
- ذو قوة تغطية فائقة ومقاوم للإصفرار.
- يستخدم خارجيا و داخليا.
- قابل للغسيل.
- يعطى سطحا أملس ناعم.
- يمتاز بالمرونة والمتانة.
- يتحمل الظروف الجوية الصعبة والإحتكاك الشديد.
- يستخدم للأسطح الجديدة والسابق دهانها.
- صديق للبيئة وخالي من الرصاص .

تعليمات الإستخدام

(1) إعداد السطح:-

- يراعى نظافة السطح المراد دهانه وخلوه من الزيوت والأتربة.
- فى حالة تطبيق المنتج على أسطح مدهونة مسبقا يراعى نظافة السطح وإزالة طبقة الدهانات الغير متماسكة وخلو السطح من أى مواد غريبة لضمان قوة الإلتصاق.
- يراعى معالجة الأسطح المسامية باستخدام السيلر قبل تطبيق المعجون.

(2) خطوات التطبيق :-

- يستخدم برايمر الواحة أوسيلر الواحة لغلق المسام قبل تطبيق المعجون.
- يتم تطبيق معجون الواحة دون إضافات.
- يراعى صنفرة سطح المعجون قبل تطبيق الدهان المناسب.
- ينصح بعمل طبقة من برايمر الواحة أوسيلر الواحة فوق المعجون وقبل الدهان لزيادة معدل فرد الدهان.
- يخلط الدهان جيدا ويخفف بالماء حتى القوام المناسب (وَألا يزيد التخفيف عن 10%)

أدوات التطبيق

الفرشاة - الرولة

معدل الفرد

11-15 م² / لتر (ويتوقف ذلك على طبيعة السطح وسمك الطبقة الجافة المقترحة من 30-40 ميكرون) .

Description
Is acrylic water based paint, non-gloss manufactured from best types of acrylic resins and conforms to Libyan standard specification no: 455/2009.
Features

- Bright White
- Excellent hiding power, yellowing resistant.
- For Exterior & interior use
- Washable.
- Gives smooth surface
- Exceptional resistance to extreme weather condition and strong abrasion.
- For new surface and old painted surface
- Environment friendly ,lead free.

Instructions for use

1)Surface preparation:-

- Surface must be clean, free from oil, grease, dirt.. etc.
- Old painted surfaces should be cleaned first from all loose paint and other materials that can affect adhesion.
- Absorbent substrates should be moistened with alwaha sealer before putty.

2)Application steps:-

- Use sealer & primer alwaha for priming purposes. - Alwaha putty to be applied without further additions.
- Substrate should be sanded and then apply the Galaxy paint.
- The use of a sealer-primer alwaha after puttying and before painting is recommended in order to increase spreading rate of finish paint.
- Mix alwaha galaxy thoroughly before application, thinned with clean water up to a maximum of 10%.

Application tools

Brush-Roller

Spreading Rate

11-15m²/l (according to surface nature, recommended DFT from 30 to 40µm/coat).



سهل التنظيف
EASY TO CLEAN



أكثر مقاومة
MORE RESISTANT



تغطية مضاعفة
DOUBLE COVERAGE



شديد البياض
BRIGHT WHITE